
   
Protokoll höstmöte 14/11 2019 

 

1. Mötet öppnas 

Tobias öppnar mötet 

2. Val av ordförande 

Tobias Jönberg 

3. Val av sekreterare 

Ulrika von Sivers 

4. Upprättande av röstlängd 

5. Val av justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet 

Ola Sennehed och Katarina Häggblad 

6. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 

7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst 

Fastställs 

8. Fastställande av årsavgift 

Förbundet höjer avgifter föreningen behöver i sin tur följa efter. Årsavgifter fastställs. 

9. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 

Styrelsens förslag på verksamhetsplan delges medlemmarna. 

Ambition att behålla samma nivå på antal uppsittningar per vecka på ridskolan. 

Underlaget i ridhusen behöver ses över kommer åtgärdas så snart ekonomi finns, mål 

innan årsskiftet.  

Godkännande av verksamhetsplan. 

Lars går igenom budget. Likviditeten ansat i föreningen, motiveras av 

faktureringsterminen samt lån till arenabolaget. Preliminärt årsbokslut 2019 plus 

resultat 300 000-400 000kr. 

Förslag på tydligare information för de som ska vara funktionärer så det vet vem de 

ska kontakta och vart de ska anmäla sig då de kommer på tävlingsdagen.  

Högt pris på hö, motiveras med bra foder, kvalité och hemkörning. Det är okej att 

köpa in eget hö om det finns medicinska skäl.  

10. Info om vår nya arena 

Lånelöfte, ritningar, bygglov är färdiga inför byggnation av nya arenan. Inte klart med 

kommunen vilken summa driftbidrag som kommer ges. Innan besked om driftbidrag 

påbörjas ingen byggnation. Kommer inte kommunen med besked innan nyår ska 

föreningen ta ställning till om arenabolaget ska säljas. 

11. Övriga frågor 

Trafiksituationen är farlig utanför södra stallet, Bergundavägen är trafikverkets, 

Sundetvägen är kommunens ansvar. Styrelsen har varit i kontakt med ansvariga 

flertalet gånger om situationen utan åtgärder. 

12. Mötet avslutas 


